
 

 

REFERAT FRA GENERALFORSAMLING 10/3 2022. 

 

Fremmødt 12 aktive og 6 passive medlemmer. 

1:  Valg sf dirigent. Tage Hartvig valgt. 

     Valg af stemmetæller. Hanne Herrstrøm og Lena Petersen valgt. 

 Et øjebliks stilhed til minde om Lasse Keldsen 

2:  Formanden.  Se beretning. Godkendt. 

3:  Regnskab og budget. Der er udsendt girokort til 49 aktive og 72 passive medlemmer.

  Regnskabet og budget godkendt. 

4:  Festudvalg. Vi har haft nogle gode arrangementer. Standerhejsning og strygning 

med god deltagelse. Lars Søgård var taler ved et velbesøgt Sankt Hans 

bål. Der var god opbakning til ålegildet og vores MC aftener i 

samarbejde med MC Gudenåen var også godt besøgt. 

 

5.  Valg af bestyrelse.                                           

Valg af formand.  Genvalg af Poul Herrstrøm. 

 Valg af bestyrelse.  Genvalg af Erling Christensen og Niels Peter Winther. 

6.  Valg af suppleant: Genvalg af Karsten Von Bentzen. 

7.  Valg af revisorer: Genvalg af Ole Methmann og Benny Olesen.  

8.  Valg af udvalg:  

Festudvalg. Genvalg af Georg Gammelgård og Hanne Herrstrøm. Nyvalg af Lena 

Petersen  

Broudvalg: Bestyrelsen har informeret om hvad et brovalg ønskes at stå for. Dette 

blev godkendt. Derefter valg af udvalget.                                                   

Nyvalg af Benny Olesen og Niels Peter Winther, (sømand). 

9.  Valg af talsmand for passive.  Lone Jensen er ikke på valg i år. 

 

 

 

 



10. indkomne forslag: 

 Kano og kajak klubben fremlagde igen ønsket om en udvidelse af kajakhotellet. Der 

blev drøftet både for og imod. Det blev besluttet at bestyrelsen fra de to klubber 

fortsætter en dialog omkring dette. 

 Bestyrelsen ønsker at forenkle systemet for pladsleje, så vi i stedet for 12 satser kun 

har 2 satser.                                                                                                                                     

Kassererens oplæg var at det fremover hedder 250,00kr for en landplads og 500,00kr 

for en vandplads, uanset størrelse på båden eller om det er bro- eller jolleplads.            

Efter lidt snak frem og tilbage var der stor enighed om dette og det blev vedtaget.  

11. Eventuelt:  

 Der er ingen specifikke emner til debat 

 Ordet er derefter frit. 

 

 

Referat godkendt den. 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

  

 


